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SKRAĆE NI ZAPISNIK 
sa 30. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 

održana 20.01.2021. godine, s početkom u 17,00 sati 
u Zajednica Talijana – Circcolo, Pula, Carrarina 1 

 
  
Sjednicu je u 17,00 sati otvorio TIZIAO SOŠIĆ (IDS-ISU-ZELENI), koji je sjednici i 
predsjedavao. 
 
POŠTOVANI VIJEĆNICI DOBAR DAN 
– EGREGI CONSIGLIERI BUON GIORNO, 

POŠTOVANI VIJEĆNICI DOBAR DAN 
– EGREGI CONSIGLIERI BUON GIORNO, 

 
 
OTVARAM 30. SJEDNICU GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULE -  
DICHIARO APERTA LA 30ma SESSIONE DEL CONSIGLIO MUNICIPALE DELLA CITTA' DI 

POLA  

Sukladno preporuci Stožera civilne zaštite o potrebi većeg prostora za održavanje Sjednice GV-a 
ista se održava u Zajednici Talijana te smo pridržavajući se smjernica i protuepidemijskih mjera u 
ovoj sali osigurali smještaj za vijećnike i izvjestitelje akata po točkama dnevnog reda, a ostali 
sudionici su na gornjem katu. Ringrazio la Comunità degli Italiani di Pola per l’ospitalità e per 

essere riusciti a organizzare tutto il necessario per svolgere oggi questa sessione del Consiglio 

municipale.  

 
POZDRAVLJAM: 

- gosp. Borisa Miletića GRADONAČELNIKA GRADA PULE – IL SINDACO DI POLA, 
- i gosp. Roberta Cveka ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA –  I VICESINDACO 

- gđu. Elenu Puh Belci ZAMJENICU GRADOANAČELNIKA koja sjednicu prati preko WEBEXA 

- PROČELNIKE upravnih tijela Grada – Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della Città 

- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA – i DIRETTORI delle società municipali 

- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA – i DIRIGENTI degli enti pubblici della Città  

- predstavnike MEDIJA – i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA (koji sjednicu prate 

putem live streaminga) 

- gđu. Lorenu Benčić–simultanog prevoditelja na znakovni jezik - interprete simultaneo nella 

lingua dei segni 

- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem live streaming-a na mrežnim 
stranicama Grada Pule – tutti gli SPETTATORI che ci seguono sulla TV Nova o in diretta tramite il 

servizio live streaming dal sito della Città di Pola  
- i ostale GOSTE – assieme agli altri OSPITI  
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Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnici Radenko Ognjenović i Gordana Čakić 
opravdali izostanak sa današnje sjednice, dok je vijećnica Sladjana Radošević obavijestila da u radu 
sjednice sudjeluje putem webex video sustava te također i direktori trgovačkih društava Igor Stari 
(Herculanea), Dalibor Suljević (Luka Pula) i Igor Škatar (Pulapromet). 
 
Red 

br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS-ISU-ZELENI   B.Miletić-mir. mandata  
2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-ISU-ZELENI   
3. IVAN NEKIĆ IDS-ISU-ZELENI   
4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-ISU-ZELENI   
5. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU-ZELENI   
6. GORDANA FERENČIĆ IDS -ISU-ZELENI   
7. MASSIMO BRAJUHA IDS-ISU-ZELENI  
8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-ISU-ZELENI   
9. TIZIANO SOŠIĆ IDS-ISU-ZELENI.  
10. JADRANKA ČERNJUL IDS-ISU-ZELENI   
11. KRISTINA RABAR IDS-ISU-ZELENI.  
12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS-ISU-ZELENI  Webex 
13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-ISU-ZELENI   
14. DUNJA RAČIĆ IDS-ISU-ZELENI  
15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS Stigao tijekom VP 
16. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS  S.Hrelja-mir. mandata 
18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS Odsutna 
19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS  
21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS Odsutan 
22. MIRKO JURKIĆ HDZ  
23. IVONA GUDELJ HDZ  
24. PETAR ĆURIĆ HDZ  
25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID Odsutna 
 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja i evidencijskih listića utvrđujem da je na 30. sjednici 
prisutan 21 od ukupno 25 vijećnika te da Gradsko vijeće može pravovaljano odlučivati, a dolaskom 
vijećnika Mauricija Licula tijekom vijećničkih pitanja prisutno je 22 vijećnika. Nakon odlaska 
vijećnika Danijela Ferića u pauzi prije točke 5. dnevnog reda prisutan je 21 vijećnik. 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
INGRID BULIAN, po ovlaštenju pročelnik UO prostorno uređenje, kom. sustav i imovinu 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica UO za kulturu 
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik Službe za zastupanje Grada (webex) 
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, direktor, FRATARSKI d.o.o.  
VESNA DUKIĆ, direktorica, Kaštijun d.o.o. Pula 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor, Luka Pula d.o.o. (webex) 
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DARKO BURŠIČ, direktor, Monte Giro d.o.o.  
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor, Plinara d.o.o. 
IGOR STARI, direktor, Pula Herculanea d.o.o. (webex) 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor, Pula parking d.o.o. 
IGOR ŠKATAR, direktor, Pulapromet d.o.o. (webex) 
SAMUEL SMAILBAŠIĆ, direktor, Pula Sport d.o.o. 
RENATO PERC, direktor, Tržnica d.o.o. 
DEAN STARČIĆ, direktor, Vodovod Pula d.o.o. 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica, Dječji vrtić Pula 
SANJA SUBOTIĆ, Dječji vrtića Mali svijet 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica, DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETTA MOROSIN, ravnateljica, Dnevni centar Veruda-Pula 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica, Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj, Pučko otvoreno učilište Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica, INK–Gradsko kazalište Pula 
KLAUDIO KARLOVIĆ, zamjenik zapovjednika Vatrogasne zajednice IŽ 
BRANKO ULEŽIĆ, TAJNIK Sportske zajednice Grada Pule 
DENIS PRENKAJ, zamjenik predsjednice Savjeta mladih bivšeg saziva (2017.-2020.) 
JOVANA PRUSAC FABRIS, protokol 
DAVOR SEBASTIJAN, informatičar 
GORAN KLIMOV, informatičar 
DRAŽEN STEPANOV, informatičar 
MICHEL PERCAN, administrativni referent_eGlasanje 
MARIJAN KAURIĆ, Covid redar 
 
 
 
PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  

Poziv s materijalima za 30. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 
 12. siječnja 2021. godine,  
 
Prijedlozi akata i materijali za 30. sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  
 
Na znanje vijećnicima dostavljeno je: 

- dana 13.01.2021. Izvješće Gradonačelnika o danim suglasnostima za zaduživanje i danim 
jamstvima za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2020. godine 

- dana 18.01.2021. Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe 
Proračuna Grada Pule za mjesec prosinac 2020. godine /sukladno članku 57. stavka 3. Zakona o 
proračunu/ 

 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješće nadležna radna tijela 
-  Odbor za statut, Odbor za društvene djelatnosti, Odbor za plan i financije, Odbor za razvoj, Odbor 
za gospodarstvo i Odbor za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose. 
 
Budući da nije zaprimljen drugi prijedlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda predsjednik stavlja na 
glasanje DNEVNI RED 30. sjednice Gradskog vijeća kako je predloženo 12.siječnja 2021. godine, 
te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 Vijeće sa 21 glasom „ZA“ i bez glasova „PROTIV“ usvojilo 
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D N E V N I  R E D 

 
 

1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 29. sjednice Gradskog vijeća od 10.12.2020. godine 
3. Donošenje: 

3.1. Odluke o donošenju X. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Pule 
3.2. Odluke o donošenju I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja "Istočna 

poslovna zona" 
4. Donošenje: 

4.1. Odluke o donošenju IX. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada 
Pule 

4.2. Odluke o donošenju I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja „Ribarska 
koliba“ 

5. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o podjeli Dječjeg vrtića Pula  
6. Donošenje Odluke o prijenosu vrijednosti izvedenih radova u 2020. godini Školi za odgoj i 

obrazovanje-Pula 
7. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Pule za 2020. 

godinu 
8. Donošenje Odluke o oslobađanju od obveze plaćanja komunalne naknade 
9. Donošenje Odluke o dopuni Odluke o smanjenju zakupnine poslovnih prostora u vlasništvu 

Grada Pule-Pola u 2021. godini 
10. Donošenje Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj uporabi – k.č. 

6313/2 k.o. Pula  
11. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o utvrđivanju lokacije Vatrogasnog centra 

Pula i prijenosu prava građenja u korist Javne vatrogasne postrojbe Pula 
12. Donošenje: 

12.1. Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Grada Pula-Pola 
12.2. Izmjena Poslovnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola 

 
 
 
 
 
Ad – 1  VIJEČNIČKA PITANJA 
 
Predsjednik utvrđuje da na 29. sjednici osam vijećnika nije stiglo postaviti vijećnička pitanja pa 
imaju sada prednost i to:  
 
1. Dunja Račić 
2. Ivan Nekić 
3. Jadranka Černjul 
4. Elena Gattoni Stepanov 
5. Valter Boljunčić 
6. Ardemio Zimolo 
7. Sladjana Radošević 
8. Redžep Raimović 
 



 

6 
 

 
DUNJA RAČIĆ 

Prvo pitanje postavlja gradonačelniku o tome na koji način se Grad Pula uključio u pomoć 
Sisačko-moslovačkoj županiji, odnosno građanima koji su ostali bez svojih domova. 

Drugo pitanje je za pročelnicu društvenih djelatnosti o tome koliko razreda u Puli pohađa 
jutarnju smjenu, s obzirom da zbog nedostatka broja učionica više od 50 posto škola u Hrvatskoj 
provodi nastavu u dvije smjene, odgovorila je pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, 
 
BORIS MILETIĆ: 
Grad Pula i Istarska županija su odmah nakon potresa za područje Banije osigurali preko milijun 
kuna pomoći. Grad Pula izdvojio je 200 tisuća kuna te smo promptno uputili i naše vatrogasce s 
psima tragačima. Nakon korone, prvog potresa i ovih brojnih naknadnih potresa pitamo se može li 
biti gore. Ono što oduševljava bila je velika solidarnost građana. Danas preko 500 ljudi s potresom 
pogođenih područja boravi u Istri i o njima skrbe volonteri. Naši građani dali su svoje apartmane, a 
u pomoć se spremno uključio i naš kompletan turistički sektor. Pokazali smo ogromno srce i svima 
veliko hvala, svim građanima, volonterima, Crvenom križu i institucijama koji su odmah spremno 
pomogli. Ljudi koji su došli iz tih područja nemaju definiran status. 
Ključno je da država definira njihov status i uspostavi čitav sustav koji će skrbiti za njih. Držim da 
bi i ljudi kod nas trebali primati obrok koji priprema Pleter. 
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ: 
U Puli čak 88 posto razreda nastavu pohađa u jednoj smjeni. Za razliku od većine gradova u 
Republici Hrvatskoj gdje djeca pohađaju nastavu u dvije, pa čak i tri smjene, učenici u 8 od 10 
pulskih osnovnih škola pohađaju nastavu u jednoj smjeni, dok su u dvije škole Kaštanjer i Šijana u 
jutarnjoj smjeni viši razredi, a niži razredi imaju organiziranu dvosmjensku nastavku. Radimo na 
tome da i učenici nižih razreda ovih dviju škola pohađaju nastavu u jednoj smjeni. Osim visokog 
postotka broja razreda u jutarnjoj smjeni, Grad Pula postigao je i visoki nivo poštivanja Državnog 
pedagoškog standarda osnovnoškolskog sustava odgoja i obrazovanja u Republici Hrvatskoj koji 
propisuje optimalan broj u razrednom odjelu od 20 do 28 učenika. Analizom prosjeka broja učenika 
po odjeljenjima u pulskim osnovnim školama utvrđeno je da se broj učenika kreće od 14 do 23,8 
učenika po razredu. 
Prosječan broj učenika u svim školama Grada Pule iznosi 21,36 po odjeljenju, čime se Pula svrstava 
među malobrojne velike gradove s optimalnim brojem učenika po razredu. 
 
IVAN NEKIĆ 
Prvo pitanje o broju nezaposlenih u Gradu Puli s obzirom na teškoće u 2020. godini zbog korone i 
kojim mjerama Pula pomaže očuvanju radnih mjesta i poduzetništva postavio je pročelniku Ureda 
Grada, dok je drugo pitanje uputio direktoru Herculanee o dinamici izgradnje sekundarne fekalne 
mreže u naselju Valdebek - Busoler i Dolinka. 
 
ALEKSANDAR MATIĆ 
napominje da je prošla godina bila izrazito izazovna. Grad je pomogao poduzetnicima povećavši 
potpore s milijun i pol na dva milijuna, kazao je, te naveo druge olakšice za poduzetnike pogođene 
koronom. Govoreći o pandemiji i nezaposlenosti, kazao je da je koncem prošle godine u gradu bilo 
2.218 nezaposlenih, dok ih je koncem prethodne godine bilo 1.863, iz čega proizlazi da je u godini 
dana 355 osoba ostalo bez posla. „Nadamo se normalizaciji turističke sezone jer je turizam u nas 
najpogođeniji. S druge strane, IT sektor i građevina bilježe rast zaposlenih“, rekao je Matić. 
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IGOR STARI 
putem video linka, u vezi dinamike izgradnje sekundarne fekalne mreže u naselju Valdebek-Busoler 
i Dolinka navodi kako  će izgradnjom fekalne mreže u naselju Dolinka 100 objekata dobiti 
kanalizacijski priključak čime bi se riješilo pitanje kanalizacije za preko 90 % kućanstava na tim 
prigradskim područjima. Također, u naselju Valdebek 70-ak kućanstava dobit će kanalizacijski 
priključak. Najavio je i početak radova u naselju Veli Vrh te izvijestio da su osigurana sredstva za 
EU projekt Pula sjever koji uključuje investicije na području Štinjana. 
 
JADRANKA ČERNJUL 

Prvo pitanje postavila je ravnateljici Istarskog narodnog kazališta–Gradskog kazališta Pula o 
tome na koji način i koliko često se u ovim uvjetima uspijeva organizirati programe za djecu i 
mladež, ali i druge programe, osim predstava, poput koncerata i slično. 

Drugo pitanje vezano je uz sport, poznato je da je Nacionalni stožer civilne zaštite krajem 
studenog prošle godine, među ostalim, zaustavio i sportske aktivnosti. Zato bih molila glavnog 
tajnika Sportske zajednice Grada Pule Branka Uležića da nam kaže da li se sportske aktivnosti 
odvijaju, gdje, na koji način i tko može pristupiti natjecanjima u sportu. 
 
GORDANA JEROMELA KAIĆ 
Ističe da u ovim uvjetima, kreirati, slagati i organizirati program za djecu i mlade predstavlja izazov 
bez presedana. Činjenica da djeca ne smiju organizirano posjećivati kazališta zatvorila je mnoga 
dječja kazališta, ali ne i pulsko, tako da 20% publike za djecu i mlade realizira se individualno u 
pratnji roditelja ili starijih. Svaki prvi tjedan u mjesecu, od početka kazališne sezone, organizira se 
gostovanje predstava za  najmlađe u popodnevnom terminu. Što se tiče drugih programa, koncerata 
i predstava, oni su jednako namijenjeni građanskoj publici kao i mladima. Osobito se to odnosi na 
koncerte koje smo organizirali u prosincu kojima smo obilježili 250.godišnjicu rođenja jednog od 
najvećih skladatelja svih vremena L.w. Beethovena. Generalno, u ovim ograničenim okolnostima, 
posegnuli smo za ne kazališnim alatom kojeg nam je omogućio razvoj tehnologije i društvenih 
mreža, među prvima smo u Hrvatskoj koji smo još sredinom ožujka počeli s on-line predstavama, 
postigli smo vrlo veliku vidljivost, stekli mnogo novih virtualnih posjetitelja, pratitelja i prijatelja, 
preko naše službene Facebook stranice i Youtube kanala imali oko 100 tisuća pregleda, preko 40 
tisuća gledatelja predstave Mistero Buffo koju smo u suradnji s lokalnom TV postajom emitirali u 3 
nastavka, ali najsretniji ćemo biti kad budemo u mogućnosti igrati naše predstava pred punim 
gledalištem, uživo. 
 
BRANKO ULEŽIĆ 
Krajem prošle godine Nacionalni stožer civilne zaštite Republike Hrvatske zabranio je sve treninge 
i natjecanja osim za klubove koji se natječu u 1. i 2. stupnju natjecanja u seniorskoj konkurenciji i u 
1. stupnju natjecanja u juniorskoj konkurenciji na nacionalnoj razini u ekipnim sportovima te 
klubovi koji se u pojedinačnim sportovima natječu u seniorskoj konkurenciji u ekipno klupskom 
natjecanju i sportaši u individualnim sportovima kategorizirani od strane Hrvatskog olimpijskog 
odbora, Hrvatskog paraolimpskog  odbora i Hrvatskog saveza gluhih.  
Pulski klubovi i sportaši koji zadovoljavaju kriterije, svoje aktivnosti treniranja i natjecanja 
realiziraju u objektima Pula sporta d.o.o., Dvorana „Mate Parlov“, Gradski bazen, Boćarska 
dvorana, Nogometni stadion „Aldo Drosina“, SRC „Mirna“ ili ti „Patinagio“, dvorana OŠ Veli vrh. 
 
ELENA GATTONI STEPANOV 

Prvo pitanje je za ravnateljici Dječjeg vrtića Rin Tin Tin, vezano uz upis djece koja godinu 
dana života napune nakon jesenskih upisa, pa pita da li ima u vrtiću Rin Tin Tin mjesta i za tu djecu 
u jaslicama. 
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Drugo pitanje postavlja ravnateljici Gradske knjižnice i čitaonice Pula o tome kako 
napreduju radovi na uređenju Dječje knjižnice kod tržnice, da li će se povećati opseg usluge prema 
korisnicima i kada će novouređena Dječja knjižnica početi s radom. 
 
TAMARA BRUSSICH 
Odgovarajući na upit o upisu djece koja nakon rujanskih upisa navrše godinu dana najavila je da će 
se od 1. veljače integrirati 12-ero djece. Dječji vrtić Rin Tin Tin od 1.veljače do 31. kolovoza otvara 
novu privremenu jasličku skupinu kojom će se zadovoljiti potrebe roditelja djece rođene u prosincu 
2019., siječnju i veljači 2020. Roditelji su se obraćali Dječjem vrtiću Pula, Mali svijet i Rin Tin Tin 
s upitima oko mogućnosti upisa, no kako su jasličke skupine popunjene želja osnivača je bila da 
ipak pronađemo mogućnost i za još djece.  
U vrtiću Rin Tin Rin postoje prostorni uvjeti za rad jasličke skupine te je odlučeno da to bude u 
našem vrtiću. Grad Pula odobrio je dodatno financiranje te zapošljavanje dva odgojitelja na 
određeno vrijeme, a upisom djece zadovoljene su potrebe novih 12 obitelji, zaposlenih roditelja s 
prebivalištem u Gradu Puli.  
 
NELA NAČINOVIĆ 
Radovi napreduju planiranom dinamikom. Prva faza je u tijeku, a očekuje se početak rada Dječje 
knjižnice prije početka nove školske godine. Dječja knjižnica namijenjena je predškolskom i 
osnovnoškolskom uzrastu djece. U prostoru dječje knjižnice planirane su i osmišljene raznovrsne 
cjeline: prostor za smještaj knjiga, slikovnica, igračaka, dječjih društvenih igara, prostor igraonice, 
radni kutak sa 20-tak sjedećih mjesta, posudbeno informacijski pult, kutak za bebe, informativni 
kutak za roditelje, malu scenu za najmlađe i mali prostor na otvorenom. Prostor će biti prilagođen 
osobama sa invaliditetom, a nalazi se u Smareglinoj ulici 2 i uređen u skladu sa standardima za 
narodne knjižnice.  
Za opremanje i uređenje prve faze dodijeljena je financijska pomoć Grada Pule i Ministarstva 
kulture. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 

Prvo pitanje postavlja direktoru Plinare u vezi radova, koji se čine dovršeni, na punionici 
auto-plina u Šijani. i kada građani mogu očekivati početak rada nove punionice auto-plina kao i 
prodaju plinskih boca na tom mjestu. 

Drugo pitanje uputio je ravnateljici Gradske knjižnice i čitaonice Pula o tome koliko građani 
Pule i općenito članovi Gradske knjižnice i čitaonice Pula čitaju u doba korone i koliki je interes za 
e-knjigom. 
 
DEAN KOCIJANČIĆ 
Odgovarajući na pitanje kada će s radom započeti Punionica za opskrbu motornih vozila ukapljenim 
naftnim plinom i prodaju plinskih boca, direktor Plinare rekao je kako će se Plinara d.o.o. Pula 
nakon što je u sklopu ITU mehanizma u kolovozu 2020. godine otvorila Punionicu za stlačeni 
prirodni plin u sklopu strateškog projekta „Nabavka SPP autobusa i izgradnje punionice za stlačeni 
prirodni plin“  
1. veljače 2021. godine, otvoriti za građane Punionicu za opskrbu motornih vozila ukapljenim 
naftnim plinom i prodaju plinskih boca. 
Ukupna vrijednost investicije iznosi 2,1 milijuna kuna, a Punionica za opskrbu motornih vozila 
ukapljenim naftnim plinom i prodaju plinskih boca, kao i Punionica za stlačeni prirodni plin 
sagrađene su na mjestu nekadašnjeg pogona za proizvodnju gradskog plina. 
Radno vrijeme Punionice za opskrbu vozila ukapljenim naftnim plinom i prodaju plinskih boca bit 
će od ponedjeljka  do subote od 7.00 do 20.00 sati, a nedjeljom i praznikom od 7.00 do 14.00 sati. 
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NELA NAČINOVIĆ 
u prvom tjednu ove godine bilo je posuđeno preko 5.500 knjiga, a Knjižnicu je posjetilo 2,5 tisuće 
korisnika. Knjižnica ima IBIBLOS, prvu e-knjižnicu u Istri na hrvatskom jeziku te drugu, talijansku 
digitalnu knjižnicu u Istri. Znači da građani imaju mogućnost na 2 platforme posuđivati knjige. 
Knjižnica ima oko 11.000 članova, prošle godine je posuđeno 200.000 knjiga i bilo je 892 člana 
koji su čitali e-knjige, a ukupan broj dostupnih e-knjiga s važećom licencom je 398 naslova. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 

postavio je pitanje o Pulaprometovim linijama s obzirom da su na snazi epidemiološke 
mjere, škole nije bilo, a osim za niže razrede i maturante nastava je od ponedjeljka on-line. Zanima 
ga po kojem režimu prometuju gradski autobusi i na koji način se provode epidemiološke mjere 
znajući da se gradskim autobusima često voze umirovljenici, a oni su jedna od najrizičnijih skupina 
za obolijevanje od koronavirusa. 

Drugo pitanje postavlja direktoru komunalnog poduzeća Herculanea i Pragrande o tome 
kako napreduje postavljanje podzemnih posuda za otpad te nabava i  ugradnja polu podzemnih 
spremnika. 
 
IGOR ŠKATAR 
Način prometovanja autobusa je za ovakve uvjete u kojima poslujemo maksimalan. Nakon prvog 
lockdowna smo tada prilično reducirali vozni red te ga polako tijekom ljeta povećavali da bi 
početkom rujna imali otprilike 15 posto manje polazaka u odnosu na vremena prije Civid19. 
Takvo što je razborito u postojećim okolnostima. Broj putnika koji sada koriste prijevoznu uslugu je 
vrlo mali. Prosječno imamo niti 9 putnika po polasku. Također, broj putnika je sukladno Odluci 
stožera određen te je kod nas u autobusu moguće imati do 35 putnika. Najveći broj putnika koji 
sada koriste autobuse su upravo oni koji su i najviše ugroženi Covidom, a to su naši umirovljenici. 
Putnici se pridržavaju propisanih mjera, nose zaštitne maske a na ulaznim vratima autobusa mogu 
koristiti i dezifincijens. Popuštanjem mjera morati će se voditi računa i o povećavanju broja putnika 
u autobusu kako bi mogli prevesti sve putnike do njihovih odredišta.  
 
IGOR STARI 
kazao je da su prije 20-ak dana stigle prve kante iz Fonda za zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost, a trebalo bi ih ukupno stići 20.000, pa će po gradu biti podijeljeno ukupno 30 tisuća 
kanti, kako za komunalni, tako i za selektirani otpad. Prvo će se podijeliti na Valdebeku i Novoj 
Verudi jer je tamo najviše obiteljskih kuća. 
 
 
 
AD – 2 .  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 29. SJEDNICE  

GRADSKOG VIJEĆA OD 10.12.2020. GODINE 
 
Budući nije bilo primjedbi predsjednik stavlja na glasanje skraćeni zapisnik sa 29. sjednice gradskog 
vijeća od 10.12.2020. te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 22 GLASA “ZA”, bez GLASOVA “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” 
GLASOVA  
usvojilo 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 29. sjednice Gradskog vijeća od 10.12.2020.  
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AD – 3. DONOŠENJE: 
3.1.Odluke o donošenju X. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Pule 
3.2.Odluke o donošenju I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja "Istočna poslovna 

zona" 
 
PREDLAGATELJ JE GRADONAČELNIK GRADA PULE, a prijedloge akta obrazložila je Ingrid 
Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovnu 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet  
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
-Odbor za razvoj (predsjednik: Mirko Jurkić) 
 
U raspravi u ime Kluba sudjelovao je Danijel Ferić (Klub SDP-HSU), a u pojedinačnoj Mirko 
Jurkić te je dodatno pojašnjenje dala Ingrid Bulian. 
 
Predsjednik daje na glasanje toč. 3.1. Odluku o donošenju X. Izmjena i dopuna Generalnog 
urbanističkog plana Grada Pule te nakon glasanja utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i s 5 „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 
ODLUKU 
o donošenju X. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana 
Grada Pule 

 
Predsjednik daje na glasanje toč.3.2. Odluku o donošenju I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana 
uređenja "Istočna poslovna zona“ te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i s 5 „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU 
o donošenju I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 
"Istočna poslovna zona“ 

 
 
 
AD – 4. DONOŠENJE: 
4.1.  Odluke o donošenju IX. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Pule 
4.2.  Odluke o donošenju I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja „Ribarska koliba“ 
 
PREDLAGATELJ JE GRADONAČELNIK GRADA PULE, a prijedloge akta obrazložila je Ingrid 
Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovnu 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet  
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
-Odbor za razvoj (predsjednik: Mirko Jurkić) 
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U raspravi u ime Kluba sudjelovao je Danijel Ferić (Klub SDP-HSU) te Petar Ćurić ističe povredu 
Poslovnika, na što predsjednik konstatira da Poslovnik nije povrijeđen. Pojašnjena je dala Ingrid 
Bulian. 
Predsjednik zaključuje raspravu i daje na glasanje toč.4.1. Odluku o donošenju 1X. Izmjena i 
dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Pule te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 17 GLASOVA „ZA“, 4 GLASA „PROTIV“ i s1 „SUZDRŽANIM“ GLASOM 

donijelo 
ODLUKU 
o donošenju IX. Izmjena i dopuna 
Generalnog urbanističkog plana Grada Pule 

 
Predsjednik daje na glasanje toč.4.2. Odluku o donošenju I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana 
uređenja „Ribarska koliba“ te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 17 GLASOVA „ZA“, 3 GLASOVA „PROTIV“ i s 1 „SUZDRŽANIM“ 
GLASOM donijelo 

ODLUKU 
o donošenju I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana  
 uređenja "Ribarska koliba" 

 
 

Predsjednik određuje PAUZU do 19,15 h 
 
(vijećnik Danijel Ferić tijekom pauze napušta sjednicu pa je prisutan 21 vijećnik) 
 
 
 
AD – 5. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O PODJELI  

DJEČJEG VRTIĆA PULA 
 
PREDLAGATELJ JE GRADONAČELNIK GRADA PULE pa Elvira Krizmanić Marjanović, 
pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti obrazlaže prijedlog akta. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet  
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić) 
 
U raspravi u ime Klubova sudjelovao je Petar Ćurić (HDZ) te mu predsjednik Vijeća daje opomenu 
jer se nije držao teme. 
 
Predsjednik daje na glasanje Odluku o izmjeni Odluke o podjeli Dječjeg vrtića Pula te utvrđuje da 
je  

 
VIJEĆE SA 21 GLASOM „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU 
o izmjeni Odluke o podjeli Dječjeg vrtića Pula 
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AD – 6. DONOŠENJE ODLUKE O PRIJENOSU VRIJEDNOSTI IZVEDENIH RADOVA  

U 2020. GODINI ŠKOLI ZA ODGOJ I OBRAZOVANJE-PULA 
 
PREDLAGATELJ JE GRADONAČELNIK GRADA PULE pa Elvira Krizmanić Marjanović, 
pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti obrazlaže prijedlog akta. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet  
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić) 
 
Budući nije bilo rasprave predsjednik daje na glasanje Odluku o prijenosu vrijednosti izvedenih 
radova u 2020. godini Školi za odgoj i obrazovanje-Pula te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 19 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU 
  o prijenosu vrijednosti izvedenih radova u 2020. godini 

Školi za odgoj i obrazovanje-Pula 
 
 
 
 
 
AD – 7. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O RADU 

SAVJETA MLADIH GRADA PULE ZA 2020. GODINU 
 
 
IZVJEŠĆE JE UTVRDIO I DOSTAVIO VIJEĆU NA USVAJANJE SAVJET MLADIH GRADA 
PULE, pa je obrazloženje dao Denis Prenkaj  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet  
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić) 
 
U raspravi je sudjelovao Petar Ćurić u ime Kluba HDZ 
 
Predsjednik zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta 
mladih Grada Pule za 2020. godinu te utvrđuje da je 
 

VIJEĆE SA 21 GLASOM „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta mladih  
Grada Pule za 2020. godinu 
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AD – 8.  DONOŠENJE ODLUKE O OSLOBAĐANJU OD OBVEZE PLAĆANJA 
KOMUNALNE NAKNADE 

 
PREDLAGATELJ JE GRADONAČELNIK GRADA PULE, a prijedloge akta obrazložila je Ingrid 
Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovnu 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet  
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
-Odbor za gospodarstvo (predsjednik: Ivan Nekić) 
 
Budući nije bilo rasprave Predsjednik daje na glasanje Odluku o oslobađanju od obveze plaćanja 
komunalne naknade te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 21 GLASOM „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 

 
ODLUKU 
o oslobađanju od obveze plaćanja komunalne naknade 

 
 
 
 
 
AD – 9.  DONOŠENJE ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O SMANJENJU ZAKUPNINE  
  POSLOVNIH PROSTORA U VLASNIŠTVU GRADA PULE-POLA 

U 2021. GODINI 
 
PREDLAGATELJ JE GRADONAČELNIK GRADA PULE, a prijedloge akta obrazložila je Ingrid 
Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovnu 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet  
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić) 
-Odbor za gospodarstvo (predsjednik: Ivan Nekić) 
 
Budući nije bilo rasprave Predsjednik daje na glasanje Odluku o smanjenju zakupnine poslovnih 
prostora u vlasništvu Grada Pule-Pola u 2021. godini te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 21 GLASOM „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 

 
ODLUKU 
o smanjenju zakupnine poslovnih prostora  
u vlasništvu Grada Pule-Pola u 2021. godini 
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AD – 10.  DONOŠENJE ODLUKE O ISKLJUČENJU NEKRETNINE IZ STATUSA  
  JAVNOG DOBRA U OPĆOJ UPORABI K.Č. 6313/2 k.o. Pula  
 
PREDLAGATELJ JE GRADONAČELNIK GRADA PULE, a prijedloge akta obrazložila je Ingrid 
Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovnu 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet  
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
 
Budući nije bilo rasprave Predsjednik daje na glasanje Odluku o isključenju nekretnine iz statusa 
javnog dobra u općoj uporabi – k.č. 6313/2 k.o. Pula te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 21 GLASOM „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 

 
ODLUKU 
o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra 
u općoj uporabi – k.č. 6313/2 k.o. Pula 

 
 
 
 
 
AD – 11.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O UTVRĐIVANJU  

LOKACIJE VATROGASNOG CENTRA PULA I PRIJENOSU PRAVA  
GRAĐENJA U KORIST JAVNE VATROGASNE POSTROJBE PULA 

 
PREDLAGATELJ JE GRADONAČELNIK GRADA PULE, a prijedlog akta obrazložio je 
Klaudijo Karlović, zamjenik zapovjednika Vatrogasne zajednice Istarske županije.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet  
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
 
U raspravi je sudjelovao Siniša Gordić u ime Kluba SDP-HSU. 
 
Predsjednik daje na glasanje Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o utvrđivanju lokacije Vatrogasnog 
centra Pula i prijenosu prava građenja u korist Javne vatrogasne postrojbe Pula te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 21 GLASOM „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 

 
ODLUKU 
o izmjeni i dopuni Odluke o utvrđivanju lokacije Vatrogasnog centra Pula 
i prijenosu prava građenja u korist Javne vatrogasne postrojbe Pula 
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AD – 12. DONOŠENJE: 
12.1. Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Grada Pula-Pola 
12.2. Izmjena Poslovnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola 
 
PREDLAGATELJ JE ODBOR ZA STATUT I DRUGE OPĆE AKTE pa je u ime odbora akte 
obrazložio predsjednik Odbora Tiziano Sošić 
 
Budući nije bilo rasprave predsjednik daje na glasanje toč.12.1. Statutarnu odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Grada Pula-Pola te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 21 GLASOM „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 
 

STATUTARNU ODLUKU 
o izmjenama i dopunama Statuta Grada Pula-Pola 

 
 
Predsjednik daje na glasanje toč.21.2. Izmjene Poslovnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola te 
utvrđuje da je 
 

VIJEĆE SA 20 GLASOVA „ZA“, bez GLASA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 
 

IZMJENE POSLOVNIKA 
Gradskog vijeća Grada Pula-Pola 

 
 
 
 
OVIME JE DNEVNI RED ISCRPLJEN, TE PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
ZAKLJUČUJE 30. SJEDNICU GRADSKOG VIJEĆA. DICHIARO CONCLUSA LA 30ma 

SESSIONE DEL CONSIGLIO MUNICIPALE DELLA CITTA' DI POLA 

 
DOVRŠENO U 20:00 SATI  

 
 
 
KLASA:021-05/21-01/12 
URBROJ:      
Pula, 20.01.2021. 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 

PREDSJEDNIK 
          Tiziano Sošić 


